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Interpelacja, którą pragnę  zgłosić,  dotyczy realizowanej od dłuższego czasu 

inwestycji w Śródmieściu – rewitalizacji pasażu Marii Konopnickiej.  W ciągu 

ostatnich dni prace zostały wstrzymane, mimo sprzyjającej pogody. Mieszkańcy 

okolicznych domów  narzekają na utrudnienia związane z remontem, a ten, jak 

twierdzą,  z niewiadomych przyczyn przedłuża się.  Właściciele garaży nie mogą 

z nich korzystać, nie ma też możliwości parkowania na remontowanym terenie. 

Jest to oczywiście zrozumiałe, ale obecny zastój  inwestycji budzi niepokój i 

rodzi pytania. Czym spowodowane jest wstrzymanie prac?  Kiedy nastąpi 

ukończenie inwestycji ? Czy został zmieniony plan zagospodarowania pasażu, 

tak by   zwiększona została liczba miejsc parkingowych, o co wielokrotnie 

apelowali mieszkańcy?   
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